

No. 20313. INTERNATIONAL COCOA AGREEMENT, 1980. CONCLUDED AT GENEVA ON 19 NOVEMBER 1980¹

N° 20313. ACCORD INTERNATIONAL DE 1980 SUR LE CACAO. CONCLU À GENÈVE LE 19 NOVEMBRE 1980¹

PROVISIONAL APPLICATION

Notification received on:

16 October 1981

SAO TOME AND PRINCIPE

(With effect from 16 October 1981.)

Registered ex officio on 16 October 1981.

APPLICATION PROVISOIRE

Notification reçue le :

16 octobre 1981

SAO TOMÉ-ET-PRINCIPE

(Avec effet au 16 octobre 1981.)

Enregistré d'office le 16 octobre 1981.

No. 20367. CONVENTION ON THE RECOGNITION OF STUDIES, DIPLOMAS AND DEGREES IN HIGHER EDUCATION IN THE ARAB STATES. CONCLUDED AT PARIS ON 22 DECEMBER 1978²

N° 20367. CONVENTION SUR LA RECONNAISSANCE DES ÉTUDES, DES DIPLÔMES ET DES GRADES DE L'ENSEIGNEMENT SUPÉRIEUR DANS LES ÉTATS ARABES. CONCLUE À PARIS LE 22 DÉCEMBRE 1978²

RATIFICATION

Instrument deposited with the Director-General of the United Nations Educational, Scientific and Cultural Organization on:

23 September 1981

EGYPT

(With effect from 23 October 1981.)

Certified statement was registered by the United Nations Educational, Scientific and Cultural Organization on 14 October 1981.

RATIFICATION

Instrument déposé auprès du Directeur général de l'Organisation des Nations Unies pour l'éducation, la science et la culture le :

23 septembre 1981

EGYPTE

(Avec effet au 23 octobre 1981.)

La déclaration certifiée a été enregistrée par l'Organisation des Nations Unies pour l'éducation, la science et la culture le 14 octobre 1981.

¹ United Nations, *Treaty Series*, vol. 1245, No. I-20313, and annex A in volume 1249.

² *Ibid.*, vol. 1248, No. I-20367.

¹ Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 1245, n° I-20313.

² *Ibid.*, vol. 1248, n° I-20367.